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Vedoucí kolotoče Led 22, 2023

VIDEO: Před Bundestagem už vám stojí dva ruské
tanky a vy chcete znovu posílat ty německé proti
Rusku na Ukrajinu? Poslanec AfD českého původu
Petr Bystroň vyvolal poprask v Bundestagu výbušným
projevem proti válce a odhalil, že německá vláda je
loutkou USA, která je dokonce nucena platit Ukrajině
leasingovou smlouvu na americké zbraně a munici!
Skutečným vítězem války na Ukrajině jsou USA, které
profitují ze sankcí proti Rusku a z dodávek zbraní
Ukrajině, které za Kyjev platí Berlín a německý daňový
poplatník! A navíc tajně!
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leasingovou smlouvu na americké zbraně a munici! Skutečným vítězem války na
Ukrajině jsou USA, které profitují ze sankcí proti Rusku a z dodávek zbraní
Ukrajině, které za Kyjev platí Berlín a německý daňový poplatník! A navíc tajně!

Pokud si myslíte, že pouze ČR a Slovensko mají dvě nejvíce pro-

americké lokajské vlády v Evropě, jste na omylu. Německý

poslanec českého původu za AfD Petr Bystroň totiž v

Bundestagu vystoupil s krátkým projevem, který doslova

vyvolal poprask, protože došlo k provalení hned několika

informací na lokajskou německou vládu, z nichž nejzásadnější je ta,

že německá vláda kancléře Olafa Scholze potají platí za Ukrajinu

splátky Američanům za zapůjčené zbraně a munici na základě

vykutáleného amerického zákona Lend & Lease. Ukrajincům jsou

totiž zbraně ze Západu a z USA dodávány formou půjčky, resp.

leasingu na měsíční bázi. A protože Ukrajina je na mizině a v platební

neschopnosti, tak za Ukrajinu ty splátky někdo musí platit a Petr

Bystroň to propálil naplno. Splátky v utajení za Ukrajinu platí

Německo a německý daňový poplatník!

Jinými slovy, Američané posílají Ukrajincům zbraně a za ty

zbraně Američanům platí zpětně německá vláda ze

zvláštního fondu ve výši 100 miliard EUR a používá se na

úhrady Američanům a americkým zbrojovkám za jejich

dodávky zbraní Ukrajině. A protože největším podílníkem a

akcionářem v americkém vojensko-průmyslovém komplexu je

investiční a holdingová korporace BlackRock, tak je logické, že právě

tam teď bouchají zátky od šampusů na oslavu největšího výdělečného

businessu v historii – na válce na Ukrajině! Německo tak platí za

celou válku na Ukrajině, dámy a pánové!

Tedy minimálně za tu část války, kterou vede ukrajinská strana. A to

pouze potvrzuje tu fatální situaci pro Německo, které je okupovaným

vazalským státem pod kontrolou Američanů, který se nedokáže

americké moci vzepřít, a to ani ve chvíli, kdy Američané ve

spolupráci s Brity a podle všeho i Poláky vyhodili německému

průmyslu do povětří oba plynovody Nord Stream. A německá vláda
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ani nepípla, i když všem v Německu bylo a je okamžitě jasné, kdo to

provedl. Pojďme si ocitovat, co zaznělo v Bundestagu od Petra

Bystroně:

Projev poslance Bundestagu Petra Bystroně proti posílání německých tanků na Ukrajinu

Vážená paní předsedající, vážené kolegyně a kolegové! Především:

Vážení kolegové z CDU/CSU! To je zajímavý přístup, který zde

používáte: Německé tanky proti Rusku na Ukrajině! Mimochodem, o

to se pokoušeli už vaši dědečkové s Melnikovci a Banderovci. A jaký

byl výsledek? Nevýslovné utrpení, desítky milionů mrtvých

na obou stranách a nakonec ruské tanky zde v Berlíně. A

dva z nich stojí vpředu a měli byste kolem nich chodit

každé ráno a vzpomínat!

Zahraniční politika, milí přátelé, není o vysílání tanků, ale o

diplomacii, o hledání rovnováhy, porozumění a kompromisu. A

bohužel všichni ti – a to platí pro všechny strany -, kteří tento přístup

prosazovali, byli v loňském roce v Parlamentu očerňováni. To platí i

pro bývalé ministry zahraničí a bývalé kancléře. Každý, kdo se

postavil za německé zájmy, byl očerněn jako Putinova děvka. Každý,

kdo prosazoval americké zájmy, byl oslavován jako zachránce

Ukrajiny. A obojí je špatně.

Je to lež. Je to lež a potvrzují to všichni vojenští experti, američtí,

jako je náčelník generálního štábu Milley, i němečtí, jako je generál

Vad. Rusové mají přes 10 000 tanků, mohou mobilizovat 2 miliony

lidí. 200 Marderů nebo jiných tanků od nás neznamená žádný rozdíl.

Tento konflikt nelze vyhrát vojensky. Nicméně tento konflikt má

vítěze. Gabor Steingart to v knize “Focus” skvěle zpracoval.

Název článku zní: “USA vítězí ve válce na Ukrajině”. USA

vítězí geopoliticky: rozšířily svou zónu vlivu až k ruským hranicím. A

vítězí také ekonomicky: těží ze sankcí a z dodávek zbraní. Věděli jste

to? Američané pronajímají zbraně Ukrajině. Ale Ukrajina je na

mizině, nemá peníze. A co pak dělají Američané?
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Deník Financial Times to zjistil: Vyvíjejí tlak na EU, aby Ukrajině

zaplatila! Netlačí však pouze na EU, aby zaplatila, ale chtějí,

abychom jim peníze dali, místo abychom jim je půjčili! A

chtějí, aby se tak stalo automaticky, pokud možno v

měsíčních splátkách. A celá věc by měla být zakryta a

utajena! Proto se fond, z něhož EU tyto peníze na armádu vyplácí –

podržte se – jmenuje Mírový nástroj. A největší lež nám kancléř

sdělil, když 100 miliard eur na nové americké nákupy zbraní v

Německu označila za “zvláštní aktiva”.

Ne, vážený pane kancléři, těch 100 miliard eur nejsou zvláštní aktiva,

ale zvláštní dluhy, které musí nést němečtí daňoví poplatníci.

Navzdory této propagandě, navzdory této zástěrce si většina Němců

tuto válku nepřeje. A ptám se, vážení kolegové z unie CDU/CSU: Čím

jménem takový návrh podáváte? Odpověď jste uvedl sám ve svém

návrhu: Středoevropané to prý požadují a – počkejte! – generální

tajemník NATO a velvyslanectví USA to požadují! Tak daleko jsme se

dostali!

CDU/CSU předkládá v německém Bundestagu návrhy, které mají

vyhovět požadavkům NATO a velvyslanectví USA. To je to místo, kde

v BlackRock bouchají na oslavu zátky, že, pane Merzi? Vážení

kolegové z CDU/CSU, neměli byste být zavázáni NATO, ani

americkému velvyslanectví, ani americkým zbrojním firmám. Měli

byste se angažovat ve prospěch německých občanů. Němečtí občané

si tuto válku nepřejí. Němečtí občané si tuto eskalaci nepřejí.

Němečtí občané si tyto dodávky zbraní nepřejí. Proto s tímto

návrhem nesouhlasíme.

Děkuji.

Německo riskuje návrat ruských tanků do Berlína

Je to přesně tak, protože Německo to znovu zkouší jako v minulosti s

Melnikovci a s Banderovci na Ukrajině, kteří měli bojovat jako proxy

válečníci proti Sovětskému svazu na Ukrajině. Ta historie se

znovu opakuje a Německo znovu stojí v centru válečného
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úsilí Drang nach Osten, znovu posílá zbraně na Ukrajinu a

znovu riskuje otevřený válečný konflikt s Ruskem, který

může znovu skončit až ruskými tanky v Berlíně. Ruská armáda

dodnes drží ve skladech na Sibiři více než 10 000 sovětských tanků,

plně analogových bojových mašin, které jsou odolné proti EMP,

neobsahují žádnou zranitelnou elektroniku, nelze usmažit jejich čipy,

protože žádné nemají.

Petr Bystroň (AfD) v Bundestagu během projevu

To samé platí o ruských náklaďácích, obrněných transportérech a o

další výzbroji. Původní sovětská doktrína “Zvezda” počítala s tím, že

západní nepřítel bude nejprve vyvodíkován, tedy jaderně

neutralizován a po opadnutí nejvyšší radiace vtrhnou do radiačního

prostoru sovětská vojska v tancích a obsadí zamořené území bez

jakéhokoli odporu. Gerasimovova doktrína tuto část sovětské

doktríny zachovala, takže pokud někdy v budoucnu ruská armáda

provede invazi do Evropy, bude to až po jaderné výměně, kdy jediné

zbraně, které zůstanou v provozu, budou staré sovětské tanky a

náklaďáky. Právě proto Vladimir Putin už dříve prohlásil, že sovětské

zbraně zakonzervované ve skladech na Sibiři ještě čekají na svoji

úlohu, pro kterou byly vyrobeny.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrBystronPanzerBundestag.jpg
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Západu narůstají křídla a projevuje se to odvahou posílat na Ukrajinu proti Rusku účinnější a větší

zbraně

Přání války proti Rusku dosahuje v Evropě obrovských rozsahů a

postupně Evropa dodává Ukrajině více a více zbraní, s větší a

mocnější silou. Určitě si toho všímáte. Ještě vloni se němečtí politici

zaklínali výroky, že na Ukrajinu chtějí dodávat jen obranné zbraně,

ale teď počátkem roku 2023, když ukrajinská armáda ustupuje na

Donbasu i v Záporoží, tak najednou už se jedná o dodávkách tanků

na Ukrajinu a rovněž raket delšího doletu, a to už těžko lze označovat

za obranné zbraně.

Rusko bude tolerovat toto nasunování zbraní na Ukrajinu

jen do té doby, dokud bojové úkoly na frontě povedou k

vítězstvím. Jakmile by Ukrajina začala těmito západními zbraněmi

obracet průběh války, anebo dokonce by začaly rakety a střely

dopadat na Moskvu, což se prakticky už očekává vzhledem k

rozmístění systémů PVO Pancir-S1 v Moskvě na střechách budov,

potom opravdu bude hrozit eskalace války do takové míry, že Rusko

už nebude moci tolerovat žádné další dodávky zbraní na Ukrajinu,

protože další dodávky by mohly už obsahovat americké jaderné

zbraně.
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Igor “Strelkov” Girkin, vůdce doněckých opolčenců v roce 2014

Pokud si NATO ověří, že Moskva je jalová a tupá v reakcích na

zesilování dodávek západních zbraní na Ukrajinu, mohou v

Pentagonu dojít k názoru, že Moskva nebude reagovat ani na

rozmístění amerických jaderných zbraní na Ukrajině, a klidně pod

kontrolou amerických vojáků, protože Ukrajincům by je Američané

nesvěřili, protože Ukrajinci by některé ty zbraně prodali na darknetu

obratem ruky. Před tímto vývojem varoval nedávno Igor Girkin

Strelkov. Varoval před tím, že ruská nerozhodnost může vést

k tomu, že západu narostou křídla, protože získá

přesvědčení, že Moskva do jaderné výměny kvůli Ukrajině

nepůjde, a tak rozmístění amerických zbraní by mohlo úplně

zastavit ruské operace na Ukrajině. Současný stav na Ukrajině je ale

Kyjevem považován za porážku Ukrajinu.

Ukrajince v Polsku nepůjde mobilizovat jinak než s jejich dobrovolným souhlasem, mají totiž azylovou

ochranu a nelze je mobilizovat násilně

Pokud by současný stav měl zůstat, je to porážka Ukrajiny i celé

Evropy a USA. Proto Američané nebudou chtít konflikt

zakonzervovat v nebližší době, budou dále pumpovat zbraně do

https://aeronet.news/wp-content/uploads/IgorGirkinStrelkov.jpg
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Ukrajiny a Německo to bude platit. Rozmístění jaderných zbraní by

přišlo až ve chvíli, kdy by se ukrajinská armáda zhroutila a začalo

rychlé obsazování zbytku Ukrajiny Ruskou armádou, a to hlavně

západním směrem a NATO by začalo cítit hrozbu ruské invaze do

Evropy. Všem je přitom jasné, že Ukrajina už dávno

nepotřebuje jen zbraně, ale hlavně vojáky. Chybí lidé do

zákopů a do frontových linií. A tohle je daleko větší problém pro

NATO než zbraně. Proto se začnou hledat cesty, jak mobilizovat

uprchlé Ukrajince v EU, ale to bude po právní stránce extrémně

těžké.

Německý Leopard 2 (varianta A7V)

Protože Ukrajince se statusem azylantů nepůjde mobilizovat, tedy ne

bez jejich souhlasu a bez odejmutí statutu azylanta. Na to již

upozornili ústavní právníci v Polsku, že výrok generála

Waldemara Skrzypczaka o možnosti mobilizovat

ukrajinské uprchlíky v Polsku je po právní stránce možný

jen s jejich výslovným souhlasem. Bylo by to možné jen po

https://aeronet.news/wp-content/uploads/German_Leopard_2A7V.jpg
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odebrání azylů těm Ukrajincům, kteří spadají na Ukrajině do

mobilizační povinnosti, ale k tomu by se v Polsku musel změnit

azylový zákon.

A kolik Ukrajinců se nechá dobrovolně z azylu v Polsku odvést na

Ukrajinu, to si sami spočítáte, že velká čísla to nebudou. Kdo tedy

zbývá? Vojáci armád zemí NATO! Zahraniční mise na Ukrajině, bez

souhlasu parlamentů na 60 dnů, s požehnáním rozvědčíků v rolích

prezidentů. Takhle to mají nachystané nejen ve Fialově vládě. Půjdou

do války proti Ruské armádě pod hlavičkou bratské pomoci Ukrajině,

s modro-žlutou stužkou. A německá vláda jim bude zřejmě platit i

proviant! To je realita! Vyhlídka na smrt z první řady povolanců do

zahraniční mise na Donbasu!

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 34% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá 8 dní. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

https://aeronet.news/donate/


10/22

98

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

V článku zmíněna společnost BlackRock Inc., která je

největší na světě, tak ta je spolu se společnostmi Vanguard

a State Street (ta např. drží akcie našeho ČEZu) a všechny

tři jsou v pařátech Rothschildů! To jen pro pořádek a info. Většina

lidí o tom nemá ani potuchy. A tito predátoři jsou zpoza opony za

veškerým děním ve světě, jejich taktika je se na veřejnosti

neukazovat, vše za ně obstarávají Rockefellerové a nebo jedinci typu

Söröse a podobní. Velmi chytrá a účinná taktika!

Návštěvník

A není něco obdobného i u nás? To placení za zbraně.

České ,soukromé , zbrojovky vyvezly k Ukrům zbraně za

cirka 43 miliard korun českých. A čím to asi Ukři platí? Že

by to dostali pouze za hubičku? Jako ty dosavadní ,přiznané, grátis

vládní arnádní dodávky. Tady asi rovněž existují nějaké špinavé

https://aeronet.news/donate/
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smlouvy zbrojovek s vládními českými fašisty. Protože ti jsou již nyní

natěšeni podílem na obnově Ukrajiny , na Donbase ???!!, po údajném

vítězství Ukrů . Opravdu poněkud schizofrenická doba,, téměř až

jeblá… .Jinak ani akcionáři koncernu Rheinmetall si nemohou

stěžovat. Coby germánský výrobce zbraní, jeho akcie vyrostly o 140

%. …

 
A mezitím ve Finsku i ve Francii již plánují postavit obrovské

komplexy na produkci cvrčků a much , aby vyprodukovaly miliony

tun bílkovin, jakoby bezemisních…..Vše běží podle globalistického

zvrhlého plánu, bez ohledu na nějaký vyprovokovaný válečný, zatím

lokální, konflikt. “Globalista ,ten se nezakecá”…

Návštěvník

Ukrajinci � si protestují v New Yorku 🗽. 🤮😡

Návštěvník

No ti chudáci 😀

Zde dávám link od BNT, ( Marcin Banot) což je polský pavoučí muž

který leze bez zajištění na různé budovy. Při jeho dovolené v NY je

překvapen z vyhlídkového a pro něho nejdražšího “lezení” za 200

dolarů a oznamuje, že zbytek výpravy na mrakodrap jsou všichni

UKáčka. Je to od 4:17 min.

 
https://www.youtube.com/watch?v=1ped0ISDJIs&t=1078s

Návštěvník

 

Satanova synagoga = talmudsko-kabbalistické,

organizované mocenské Židovstvo a jím řízené zednářstvo. Příčina

všeho zla na Zemi! Součástí toho je i Komise 300.

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=1ped0ISDJIs&t=1078s
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https://href.li/?https://thumbs.dreamstime.com/b/fragment-vintage-handwritten-kabbalistic-prayer-text-useful-as-background-30892426.jpg
https://href.li/?https://sounddoctrineministries.files.wordpress.com/2012/08/hexagram.jpg
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Vyd. Alexej Fjodorovič Pavlov; ŽIDOVSKÁ NEVYHLÁŠENÁ VÁLKA

LIDSTVU

https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Zidovska_nevyhlasena_valka_lidstvu.pdf

Johannes Rothkranz; SVĚTU VLÁDNOU SUPERLÓŽE

 
https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf

Manfred Jacobs; TALMUDISMUS ARCINEPŘÍTEL LIDSTVA –

ŽIDOVSTVO, ZEDNÁŘSTVO, SVĚTOVÁ VLÁDA Díl 2

 
http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Talmudismus_arcinepritel_lidstva_Dil_2.pdf

Ulrich Fleischhauer; PRAVÉ PROTOKOLY SIONSKÝCH MUDRCŮ

– Znalecký posudek, vypracovaný z pověření soudního dvora č. V v

Bernu

 
http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Prave_Protokoly_sionskych_mudrcu.pdf

 

John Coleman; Komise 300

Návštěvník

Ano, je to přesně tak!

Návštěvník

 

Generální tajemník NATO Jens Stoltenberg požádal v Davosu o

zaslání více zbraní na Ukrajinu a německý kancléř Olaf Scholz slíbil,

že Německo bude Ukrajině pomáhat, dokud to bude nutné.

 
„Toto je klíčový okamžik války a pomoc Ukrajině by se měla výrazně

zvýšit,“ řekl Stoltenberg v rozhovoru pro agenturu Reuters na okraj

Světového ekonomického fóra v Davosu.

https://href.li/?https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Zidovska_nevyhlasena_valka_lidstvu.pdf
https://href.li/?https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Talmudismus_arcinepritel_lidstva_Dil_2.pdf
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Prave_Protokoly_sionskych_mudrcu.pdf
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„Pokud

chceme

zítra

dohodnuté

mírové

řešení,

musíme

dnes poslat

více

zbraní“,

zdůraznil.

Na otázku,

zda

Německo

dovolí

poslat své

tanky

Leopard na

Ukrajinu,

Stoltenberg odpověděl opatrně a řekl, že konzultace

pokračují, ale uvítal rozhodnutí Británie poslat tanky

Challenger do Kyjeva. Británie tento týden zvýšila tlak na

Berlín tím, že se stala první západní zemí, která se zavázala

poslat na Ukrajinu 14 tanků Challenger.

 
Kromě tanků podle Stoltenberga Ukrajina potřebuje více systémů

protivzdušné obrany a obrněných vozidel, stejně jako munici a

náhradní díly a lepší možnosti údržby zbraní.

 
Uvedl, že situace na frontě se v posledních týdnech stabilizovala, ale

https://href.li/?https://m.media-amazon.com/images/I/51ZhlSFthHL._SX498_BO1,204,203,200_.jpg
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také to, že dlouhé urputné boje v Bahmutu dokazují důležitost

posílání dalších zbraní.

 
“Prezident Putin nejeví žádné známky přípravy na mír, a proto musí

pochopit, že nemůže zvítězit v první linii”, řekl Stoltenberg.

 
https://twitter.com/CommentDado/status/1617073407761256449?

s=20&t=N6LeQJYRuXu1dNd7D6rXAA

 
 

Mimo nacisty Stoltenberga, tak spolu s ním tam byl další nacista

Duda, který mu přizvukoval, že Rusko musí být zničeno, aby Polsko

mohlo obsadit západní Ukrajinu, o čemž sní od roku 2014 jako o

obnově Velkého Polska.

 
 

Tato hovada se nikdy nepoučila z historie, že Rusko nelze nikdy

dobýt na 6. prioritě o čemž se přesvědčil jak Napoleon Bonaparte, tak

i Adolf Hitler, ale je to marný, marný, marný:

https://youtu.be/eMbvDUVk5e4

Návštěvník

https://href.li/?https://akm-img-a-in.tosshub.com/indiatoday/images/story/202301/000_337c4pg-sixteen_nine.jpg
https://href.li/?https://twitter.com/CommentDado/status/1617073407761256449?s=20&t=N6LeQJYRuXu1dNd7D6rXAA
https://href.li/?https://youtu.be/eMbvDUVk5e4
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Radek

 
Ty jsi celej nacista. Prej nacista Stoltenberg a nacista Duda. Parchant

Stoltenberg samozřejmě žádný nacista není. Označuj ty šmejdy

přesně. Použij třeba slovo zločinec, protože NATO je zločinecká

https://href.li/?https://cloudfront-us-east-2.images.arcpublishing.com/reuters/BB227CKELRLPZGFZK7YHIBOIRI.jpg
https://href.li/?https://s5.tvp.pl/images2/e/b/0/uid_eb0e992d42821313854d0b459cc2b5641395600509745_width_720_play_0_pos_0_gs_0_height_405.jpg
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organizace. A podobně. Ale pindat nacisti, nacisti, to je až dětinské.

Ty to slůvko používáš jako nadávku, ale pokud sem přijde někdo

nový a přečte si to, můžeš ho tou formulací odradit, a nebude třeba

brát vážně tento web. A to je škoda. Jestli mě teda rozumíš.

Návštěvník

Přestaňte už s těmi bláboly, jak mohou něco na ukro-chazariji poslat,

když už nic nemají, euro prudce klesá a to i dolar, dnes jsou tu jiné

starosti. Ale ber chlup z dlaně když tam není.

Návštěvník

Tady je to jako házet hrách o stěnu. Já píšu, že historie se

neopakuje a VK stejně napíše, že historie se opakuje.

 
Tak znovu: To co se opakuje jsou taktiky a reakce, ne

historie.

 
To jen vy co velebíte ROZUM jako takový, chcete tvrdit, že historie se

opakuje, a to né proto, že by to byla faktická záležitost, nýbrž je to věc

PSYCHOLOGICKÁ. Rozum si tím chce dodat pocit, že už má život

pod palcem. Ale rozum je idiot, který za životem neustále jen dobíhá.

Vy totiž znáte pouze dvě roviny: rozumovou a emocionální. Držíte se

rozumu, protože emoce jsou vratká půda. Rozum je stabilní – lze se

na něho spolehnout. Má ale jednu vadu krásy: je to počítač bez citu.

Je to mrtvola. To ano, na mrtvoly se lze spolehnout. Změny zákonů

jsou důkazem, že rozum je idiot. Život se změní směrem, s jakým

rozum nepočítal (protože historie se neopakuje a dvakrát nevstoupíš

do stejné řeky), takže velebený rozum (právníci) změní v závěsu za

životem zákon, aby si jako dodali to ujištění, že se řídí rozumem.

Jaký smysl má existence zákonů, když se stejně mění? Tyto zákony

jen ukazují, omezenost člověčího mozečku, jež nechce poslouchat

moudrost, která je tu odvěků. Brutopýr je toho zářnym příkladem,

když ignoruje Ramanu.

 
Tedy nelze se spolehnout ani na rozum, ani na emoce.
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Takže jaké řešení?

Mno. Předtavte si, že existuje i třetí rovina vědomí. Ale tu vy

nechcete poznat. Opakovat se nebudu – nemá to cenu. Je to celé věky

marnost nad marnost, proto jdeme do řiti.

 
Nedá se nic dělat, budete trpět do té doby, dokud vám nedocvakne co

učil budha, že to není víra, ale poznání své podstaty, která je mimo

čas a prostor, mimo projev. Bez tohoto poznání bude člověk pořád

vytvářet utrpení. A jenom pouze proto jsou války nevyhnutné.

 
Dyť to byl i Ježíš kdo vyzýval ” Poznejte to co nezrezaví, ni žádny mol

zžírat nepřiletí” – to má z východních duchovních nauk, které

studoval v době, jež v Bibli není zmíněna, mezi dětstvím a kdy začal

kázat.

Admin

Nerozumíte pojmům. Co se neopakuje, to jsou dějiny. Co se opakuje

prakticky pořád, to je historie. Pan VK o tom měl někdy před 6 nebo

7 lety vydatnou přednášku na SVCS. Máte mezery v konceptuálních

pojmech. Historie jsou příčiny, motivy a koncepty událostí, zatímco

dějiny popisují aktéry a data těchto událostí vzešlých z hezatorických

příčin, které se stále opakují podle zákona času Zeitgeist. Pan VK by

tu přednášku měl někdy zopakovat. Byla opravdu hodně vysvětlující.

Návštěvník

historie jiný název pro dějiny nebo pro dějepis (anglicismus)

Návštěvník

https://aeronet.news/author/administrator/
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jeziskom si to zaklincoval ovecka zidovska toto je slovanska zem a

jeziska nech si velebia na Marse

Návštěvník

Není to pouze německý stát, jehož rozvoj bude v budoucnu

omezen v důsledku dluhového zatížení z financování

imperialistických ambicí chazarských zákulisních

mocenských elit, ale je to rovněž naše země, která investicemi do

modernizace zbraní dodávaných na Ukrajinu rovněž utrpí neúnosné

ekonomické ztráty. Jak například tuto neděli informoval alžírský

zdroj Menadefense, Maroko předalo Ukrajině tanky T-72B, které byly

v České republice modernizovány firmou Excalibur Army, a je více

než pravděpodobné, že tento zbrojní kontrakt byl financován z

českého rozpočtu.

https://tass.ru/mezhdunarodnaya-panorama/16857577

Návštěvník

Pronásledování německou korporací za kritiku pracovních

podmínek, působení kartelu exekutorské mafie v české

justici, sebevraždy dnes zamlčované, ve stínu té režimem

uctívané Jana Palacha

 
https://www.youtube.com/watch?v=lRiNfnHNEyw

Návštěvník

Ano, už je to tady, ten Čurákistán zvaný EU, s plným

pytlem těch evropských hovnot, neboli “european va-lues”

(lues=syfilis/přijíce) se teď uplácá ve svých vlastních

sračkách!!!

Oni totiž nemůžou začít posílat Ukies uprchlé před válkou zpět na tu

okrajinu Ruska, aby bojovali za zájmy nejen ukrajinských židovských

oligarchů, neboť by tím zpochybnili celý ten dosavadní cirkus s

migranty ze všech těch nejzatuchlejších mohamrdánských koutů

světa ať už jsou zmítány válkami, nebo ne…svými vlastními špagáty

https://href.li/?https://tass.ru/mezhdunarodnaya-panorama/16857577
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=lRiNfnHNEyw
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lidských práv, pochybných hovnot a nároků na přistěhovalectví, které

si tak pečlivě už po léta splétali a kterými z nás dělají voly, se nakonec

můžou uškrtit i s celou to svojí agendou…

 
Teď mají lidi příležitost to jejich pokrytectví, účelové vykládání všech

těch Chart OSN, mezinárodního práva a antinárodní a rasistickou

politiku proti bílým a Slovanům odhalit, konfrontovat je a celý ten

proradný plán, ty jejich globalizátorské prašivky jim rozkopat a

nenechat se za Ukies zavléct do války, která rozhodně není naše a

nikdy i přes veškerou snahu těch zmrdů, které si pořád volíme, ani

nebude!!!

Vše souvisí se vším a je potřeba pořád uvědomovat si sé vlastní zájmy

neustále je konfronmtovat s tendencemi vrchnosti a při každé i té

sebemenší odchylce od nich, tu vrchnost brát k zodpovědnosti a to se

vší tvrdostí, jinak skončíme jako ti Ukies !!!

 
Jsem zvědav, co ti zmrdi vymyslí. Buďte proto ve střehu a nachystání

je jejich vlastními zákony, argumenty a praktikami řádně přetáhnout

přes huby.

 
Musíme v maximální míře využít právě ty jejich platné zákony a

praktiky. Oni se s námi nehodlají srát a my musíme být v tomto

stejní!!!!

JInak ještě jedna poznámka: Obřezanec Zalužnyj náč. GŠ Ukies

zavedl čerstvě nový válečný řád pro Ukies, ničící vlastní zemi a národ,

tzv. “Stalnyj krest”, čili ocelový kříž, velmi připomínající ten německý

“Železný kříž”, ten ukropský má ale ve svém středu takovou

zvláštnost namísto v těch končinách tak oblíbeného hakenkrajce je to

malinká, ale přesto velice dobře viditelná židovská “Davidova

hvězda”, což mluví za všechno.

 
Vše možno shlédnot v tomto odkazu asi okolo 6.minuty:

https://dzen.ru/video/watch/63cd6fcbb5a083312e66b114?t=22

Návštěvník

https://href.li/?https://dzen.ru/video/watch/63cd6fcbb5a083312e66b114?t=22


21/22

Babišův Čurákistán,

Babišovka Jourová (ANO) škodí Evropě už 9 let. Od roku 2014

Babišova eurokomisařka a místopředsedkyně Evropské komise.

 

Návštěvník

Jinak si tě dovolím poopravit není to jen proti bílým nebo Slovanům-

arijcům, ale proti všem a to i proti židům-semitům zvaných sefard.

Podotýkám karmě nelze uniknout a musí se odčinit. A ti

 
hůni chazaři odborně nazýváni aškenazi na západě se jim také říká

sionističtí židé si myslí, že se

 
jim to podří. Jsou na velkém omylu a čeká je jen peklo a to i se svými

pomocníky.

Návštěvník

 

FOX News: George Soros podplácel přes svoje neziskovky

https://href.li/?https://www.byznysnoviny.cz/wp-content/uploads/2018/07/BABI%C5%A0-Jourov%C3%A1-Babi%C5%A1-gratuluje-k-p%C5%99evzet%C3%AD-funkce.png
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minimálně 54 novinářů z vlivných médií v USA.

Kolikpak novinářů má asi na výplatní listině v Česku? No podle mě,

minimálně komplet celou redakci Forum24 😏
 

https://www.foxnews.com/media/george-soros-tied-54-influential-

media-figures-through-groups-funded-liberal-billionaire-study

 

 

https://href.li/?https://a57.foxnews.com/cf-images.us-east-1.prod.boltdns.net/v1/static/854081161001/727266be-a282-41ce-92a8-ce79accfdd28/986d91c1-bc39-4bdc-8b9b-dd4f931ceac6/1280x720/match/576/324/image.jpg
https://href.li/?https://www.foxnews.com/media/george-soros-tied-54-influential-media-figures-through-groups-funded-liberal-billionaire-study

